
Undervisningsudvalget

Til: Undervisningsministeren

Dato: 14. december 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UNU alm. del

Spørgsmål 132
Stemmer stikprøvens resultater, der nævnes i artiklen ”Propfyldte klasser:
Mange gymnasier har over 28 elever i en klasse”, dr.dk den 8/12 2017, over-
ens med ministeriets opgørelse over klassestørrelserne på hovedstadsområ-
dets gymnasier?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Annette Lind (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Annette.Lind@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pernille Rosenkrantz-Theil
formand
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Offentligt


